
Referat SU 29.01.24

Møtested: Auglend skole
Dato: 29.01.24, klokken 15.00-16.00
Deltakere: Marte Gundersen Meldahl (rektor), Tore Rønneberg (verneombud), Rune
Bratthammer (SFO-leder), Jon Garman Aarrestad (leder SU), Elever fra elevrådet Selma og
Bianca, Al Greenall (politisk representant)
Fravær: Christine Å. Sæbø (tillitsvalgt), Sigmund Sperstad (FAU)

Sak 1: Godkjenning av referat fra forrige møte

Godkjent.

Sak 2: Saker fra elevrådet

- Barna finner ikke tingene de skal jobbe med på den nye hjemmesiden.
- Svar: Dette er fordi de nå skal få disse tingene gjennom Classroom.

- Tegnspråk-treff for de øverste trinnene startet fredag 26. januar. Det gikk bra der.
- 5.-6. trinn skal organisere felles leker i friminuttene.
- Toalett-saken på F-paviljongen.

- Svar: Vaktmesteren ser på en mulig løsning med Stavanger kommune.
- Det foregår mye dumt på toalettene, søl og lignende. Elevrådet tar med informasjon

tilbake til klassene om at alle må oppføre seg skikkelig på toalettene.
- Det lukter fremdeles i trappen opp til svømmebassenget, og det er glatt opp der.

Enkelte melder også at det er kaldt i bassenget etter at det ble oppgradert.
- Svar: Rektor kan ta saken til vaktmesteren.

- Det ønskes benker til F-bygget fremdeles.
- Svar: Dette avhenger av oppgraderinger av skolegården, som Stavanger

kommune betaler. Det er ikke så lenge siden vi fikk oppgraderinger i
skolegården, så det er nok en stund til neste gang.

- Det ønskes bordtennisbord ute.
- Svar: Det kunne vært interessant å se på dette. Vi må se an budsjett etter

hvert som året går.
- Det ønskes flere trampoliner ute

- Svar: Dette avhenger av oppgraderinger av skolegården, som Stavanger
kommune betaler. Det er ikke så lenge siden vi fikk oppgraderinger i
skolegården, så det er nok en stund til neste gang.

- det ønskes flere baller.
- Svar: Skolen ser på om dette kan fikses.

- Det ønskes hårføner i jentegarderoben.
- Svar: Det er ikke sikkert at dette kan gjennomføres, dessverre.

- Det ønskes håndballer
- Svar: Skolen ser på om dette kan fikses.

- Det ønskes zipline.
- Svar: Dette avhenger av oppgraderinger av skolegården, som Stavanger

kommune betaler. Det er ikke så lenge siden vi fikk oppgraderinger i
skolegården, så det er nok en stund til neste gang

- Det ønskes mer gym av 7A.



- Svar: Alle klassene får så mye gym som de skal ha.
- Det ønskes myke stoler av 7B.

- Svar: Dette må vi se på budsjettet for, etter hvert som året går.
- Det ønskes flere dusjer.

- Svar: Ønske om flere dusjer er ikke mulig å gjennomføre, da vi ikke eier
bygget selv.

- Det ønskes eplejuice og Biola i tillegg til melkelevering
- Svar: Dette ble nylig tatt opp i FAU, og det ble bestemt hva som skulle være

ekstra tilbud på Auglend. Det blir ikke gjort flere endringer dette skoleåret.
- Det ønskes skaterampe ute.

- Svar: Dette avhenger av oppgraderinger av skolegården, som Stavanger
kommune betaler. Det er ikke så lenge siden vi fikk oppgraderinger i
skolegården, så det er nok en stund til neste gang.

Sak 3: Referat fra FAU og SU på skolens hjemmeside

Det mangler referat fra FAU og SU på den nye hjemmesiden. Kan vi sikre at referatene blir
tilgjengelig der?

Svar: IT-ansvarlig har sendt referatene hjem via Vigilo, fordi Stavanger kommune har meldt
at det fortrinnsvis skal være statisk informasjon på hjemmesidene til skolene. Det kan legges
referater ut der, men det vil etter hvert bli rotete.

Vi følger opp til neste møte, da IT-ansvarlig vil undersøke hva man skal gjøre med disse
referatene.

Sak 4: Overnattingstur på mellomtrinnet v/rektor

Nytt kompetansemål på mellomtrinnet i den nye læringsplanen. Skolen har ventet på
føringer fra kommunen for hvordan dette skal gjøres, de kom i desember 2023. Disse
føringene handler om arbeidstiden for de ansatte som skal være med, blant annet hvor mye
hviletid de har krav på. Hvis ansatte er med på en overnatting onsdag-torsdag, så skal ikke
den ansatte jobbe torsdagen, f. eks. Derfor er det nyttig å legge overnattingen
torsdag-fredag. Det er også slik at det må være ansatte fra skolen til stede gjennom hele
turen. Dette har ikke Auglend vært godt nok forberedt på.

Skolen må finne overnattingssted ut fra budsjett og kapasitet.

Auglend har dessverre ikke allerede tradisjoner for slike turer, og stiller litt på bar bakke før vi
starter opp med det. Vi ser at stedene som er aktuelle allerede er booket for dette året. Vi
håper å kunne velge 5. eller 6. trinn å gjennomføre dette med, fra og med neste skoleår
(24-25). Skolen ber SU og FAU om å få utsette leirskole til oppstart neste skoleår.

Sak 5: Høringssvar fra NOU 2023

Det ble levert inn et svar på utredningen. Høringsfristen var 15. januar. Christine og Hedvig
fra skolen, sammen med Jon fra SU/FAU.



Viktige punkter:
- informasjon om deltidstilbudet på skolen, og økning av elever
- tilbakemelding om at Auglend var den eneste av fire skoler som ikke ble besøkt
- ønske om planleggingsdager sammen med de andre aktuelle skolene
- gjerne en leirskole sammen med de andre aktuelle skolene
- ønske om bedre læremidler for elevgruppen
- spørsmål om geografisk inndeling, hvor elevene rundt omkring i landet “hører til”

Sak 6: Arbeidsutvalg for bedre samarbeid med PPT og hørselsavdelingen

Arbeidsutvalget ble startet med Mette L og Grete, men ble stoppet litt opp pga sykefravær.
Rektor har tatt over arbeidet, og skal få informere om tilbudet vi har på et rektormøte. To
lærere på hørselsavdelingen skal få “reklamere” for avdelingen.

I etterkant skal rektor ta opp tråden med virksomhetslederen i PPT, for å få innsikt i hvordan
samarbeidet var, og hvordan det skal tas videre.

Sak 7: Eventuelt

Ingen saker.


